
 

 

Referat af Ordinær generalforsamling Aars Fitness. 

 

Dato: Mandag den 4. februar 2019 kl. 19.00 Lyngsøvej 2 B, Aars IK, Aars 

 

 

1. Valg af dirigent. Bjarne Jensen bød velkommen. Der var mødt 49 medlemmer op. 

Marius Stubberup blev foreslået og valgt som dirigent. 

Marius takkede for valget, og konstaterede, at generalforsamlingen var 

lovlig varslet. 

 

2. Valg af 2 

stemmetællere. 

Jytte Farsinsen og Birgit Kristiansen blev valgt. 

 

 

3. Aflæggelse af 

beretning. 

2018 har været et godt år for vores forening. 

 

Vores økonomi ser fornuftig ud. Det vil kassereren komme ind på lidt 

senere. 

 

Vi var ved årsskiftet 162 helårsmedlemmer og 4 halvårsmedlemmer. 

 

Bestyrelsen har haft et aktivt og godt samarbejde og har herudover i 

årets løb deltaget i ERFA møder med andre Fitnesscentre fra 

Nordjylland. 

  

Instruktører 

Vi har i årets løb fået uddannet 4 nye instruktører, så vi på nuværende 

tidspunkt har 14 instruktører i alt. 

Instruktørerne har i 2018 deltaget i flere kurser for at få ny inspiration 

til træningen til glæde for os alle. 

 

Hjertestarterkursus 

Vi fik afsluttet vores førstehjælps-/hjertestarter-kursur i 2018. Dette 

projekt startede med et førstehjælpskursus den 14. marts 2016. 

Derefter kørte vi på med hjertestarterkursus hen over 2017 og havde 

det afsluttende hjertestarterkursus den 10. november 2018. 

Ialt har ca. 80 af klubbens medlemmer deltaget i hjertestarter 

kurserne. En rigtig flot deltagelse. 

En meget stor tak til Thomas Jensen som har været vores instruktør 

igennem hele forløbet. 

 

 

Stafet for livet 

Foreningen deltog også i 2018 med et stort hold i 

kræftprojektet ”Stafet for Livet”, som blev afholdt i Aars Lystanlæg. 

 

 



Diætist Mette Pilegaard 

I september 2018 blev der holdt klubaften, hvor diætist Mette Pilegaard 

holdt indlæg omkring mad og kostens sammensætning m.m. Mette 

formåede at fange alle de deltagende, og hun leverede i den grad varen. 

En rigtig god aften for de mange, der deltog i denne klubaften. 

 

Body-Age 

I oktober havde vi Body-age måling. En stor tak til Lisbeth Grud-Leth, 

som atter var os behjælpelig med dette gode tiltag. 

 

Løbebånd 

Foreningen udskiftede i 2018 vores 2 løbebånd. 

 

Aktivitetsudvalget 
har i lighed med tidligere år stået for 4 arrangementer: 

 - grillaften 

- gløgg og æbleskiver 

- julefrokost 

- skovtur til Aalborg hvor vi så det nye friluftsbad og Fjordbyen. 

Alle 4 arrangementer med et stort deltagerantal. 

Stor tak til aktivitetsudvalget og deres hjælpere med disse 

arrangementer. Det er bl.a. med sådanne tiltag, at vi virkelig adskiller os 

positivt fra de andre 6 fitnesscentre i byen. 

 

Fitness Tryday 
I sidste uge deltog vi i et landsdækkende Åbenthus arrangement, som 

blev kaldt Fitness Tryday. Det var med meget begrænset succes vi 

gennemførte dette projekt. 

 

Tak 

En stor tak til vores hovedsponsor SPAR NORD, og til vores tøjsponsorer 

for deres støtte til vores forening. 

 

En stor tak også til de mange, som er villige til at give en hjælpende 

hånd, når der er behov for det. 

 

Tak til jer alle for den gode stemning og det gode humør, I har med, når 

I er i Centret. Det gør det til en god oplevelse for os alle at komme til 

træning. 

 

En stor tak til vores instruktører, for deres store arbejdsindsats og det 

flotte arbejde, som de udfører for vores forening. 

 

Og sidst og ikke mindst en stor tak til bestyrelsen for det gode 

samarbejde, vi har haft i årets løb. 

 

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

 

Generalforsamlingen 

suspenderet. 

Bjarne Jensen udnævnte Poul Andersen til æresmedlem af klubben. 

Bjarne takkede P.A. for det store arbejde, som han har udført. PA har 

været formand, træner og med i Aktivitetsudvalget.  



P.A. har desuden været idemanden til udbygningen af Aars Lystanlæg og 

Skøjtesøen med motions- og legeredskaber. Et stort aktiv for byen. 

 

4. Forelæggelse af det 

reviderede regnskab 2018 

samt budget 2019. 

 

Regnskabet blev fremlagt af Bente Lyngberg. Årets overskud, der er kr. 

11.429,29 blevet henlagt i en Jubilæumsfond. 

Regnskabet blev godkendt. 

Bente gennemgik herefter budgettet for 2019. Der forventes et 

overskud på kr. 19,500,- 

Budgettet blev godkendt. 

 

5. Behandling af indkomne 

forslag. 

Der var ingen forslag fremkommet. 

 

6. Valg af: 

 

2 bestyrelsesmedlemmer 

 

 

 

2 suppleanter 

 

 

     

1 revisor 

 

 

 

1 revisor suppleant 

 

 

Bestyrelsesmedlemmer:                         

 

Bjarne Jensen                  –        ønskede ikke genvalg 

Carsten Pedersen             –        Genvalgt 

Steen Bartholomæussen   –        Blev nyvalgt 

Suppleanter: 

Anne-Marie Iversen         – Genvalgt 

Else Fløj Svendsen           – Genvalgt 

 

Revisor: 

Per Godiksen             -Genvalgt for 2 år 

 

Revisor suppleant: 

 

Niels Peter Steffensen -Genvalgt 

7. Eventuelt. 

 

 

Thorkild Christensen rettede en tak Bjarne Jensen for hans store 

arbejde som bestyrelsesformand for Klubben i 4 år. 

Der blev forespurgt om foldedøren i kantinen evt. kan lukkes op, så det 

giver mere plads, når der er gymnastik. 

Der fremkom ønske om, at der blev afholdt en rejseaften, hvor Eva 

Harbo og Henrik Andersen fortalte om deres tur til New Zeeland. 

 

Herefter takkede Marius for god ro og orden under generalforsamlingen 

og gav ordet til Bjarne Jensen, som takkede for god afvikling af 

generalforsamlingen. 

        Således opfattet/amt/05.02.2019 
          


